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Z Á P I S N I C A   č.  4/2010 
z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Drietoma 

 konaného dňa 18. augusta 2010 v zasadačke kultúrneho domu 
 ___________________________________________________________________ 

 
Bod 1  Otvorenie  
     
     Rokovanie otvoril starosta obce JUDr. Jozef Kluka, privítal poslancov a ostatných 
občanov. Skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné. 
 
     za členov návrhovej komisie  boli zvolení poslanci: 
     Ing. Ján Vasko 
     Mgr. Daniela Špačková 
                     
     za overovateľov zápisnice a uznesení  boli zvolení poslanci: 
     Dušan Zverbík 
     Jozef Bečár 
             
     za zapisovateľku starosta obce poveril: 
     zamestnankyňu obce Martu Sirotnú. 
 
 

Program:   
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Kontrola uznesení 
4. Správa o činnosti obecnej rady 
5.   Pripomienky a podnety občanov 

     6.   Záväzné stanovisko k obchvatu cesty E I/50 obce Drietoma 
    7.   Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na r. 2011-2014 
    8.   Žiadosti fyzických a právnických osôb 
    9.   Rôzne 
   10.  Diskusia 
   11.  Návrh uznesenia 
  12.   Záver 

 
 
K bodu 2  Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, schválenie 
programu 
 

Uznesenie č.  60/2010 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov návrhovej komisie. 
za  :  7  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  J.Mego, J.Režný, Ing. D.Blažejová,  
                                 D.Zverbík, J.Bečár) 
proti  :  0 
zdržali sa :  2   (Ing. J.Vasko, Mgr. D.Špačková) 
 

Uznesenie č.  61/2010 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov zápisnice. 
za  :  7  ( Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký, Ing. D.Špačková, J.Režný, J.Mego, 
                                 Ing. D.Blažejová, Ing. J.Vasko)             
proti  :  0 
zdržal sa :  2   (D.Zverbík, J.Bečár) 
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Starosta obce oboznámil prítomných poslancov s navrhnutým programom tak, ako bol 
uvedený v pozvánke zo dňa 9. augusta 2010. 
 

     Poslankyňa Mgr. Daniela Špačková požiadala o vypustenie bodu č. 6) z programu 
rokovania obecného zastupitelstva. Ako dôvod uviedla, že na poslednom zasadnutí obecného 
zastupitelstva bolo vyhlásené hlasovanie obyvateľov obce o variante trasovania obchvatu 
štátnej cesty E I/50 mimo zastavané územie obce Drietoma. 
 

     Starosta obce oznámil, že na obec Drietoma bol dňa 22. júla 2010 doručený list Slovenskej 
správy ciest, Investičná výstavba správy ciest, Žilina, v ktorom požiadali obecné zastupitelstvo 
o vydanie záväzného stanoviska k variantu obchvatu obce juhozápadným smerom.  V liste 
ďalej uvedli, že 1. júla 2010 na verejnom prerokovaní rozporných stanovísk k variantom 
trasovania k obchvatu obce E I/50 obce Drietoma predložili svoje vyjadrenie a taktiež v súlade 
s predchádzajúcim stanoviskom č. 15501/6451/2010-Vá zo dňa 28.4.2010 chcú vypísať 
verejnú súťaž  „I/50 Drietoma – obchvat“ na dodanie: 

� Dokumentácie stavebného zámeru 
� Dokumentácie pre územné rozhodnutie 
� Zámeru a Správy o hodnotení a posudzovaní vplyvu na životné prostredie (v zmysle 

zákona č. 24/2006 Z.z.) 
 juhozápadným obchvatom obce Drietoma. 
 

     List bol prejednaný na obecnej rade a tá nemala námietky, aby bol prerokovaný 
v obecnom zastupiteľstve. Nakoľko sa jedná o novú veľmi dôležitú skutočnosť, považoval 
som za potrebné zaradiť ju do programu rokovania.  
 

     Starosta dal o návrhu poslankyne Mgr. D.Špačkovej hlasovať. 
     Za vypustenie bodu č. 6:  4 poslanci (Ing. P.Kútny, Ing. J.Vasko, Ing. D.Blažejová, Mgr.  
                                                                 D.Špačková). 
     Za ponechanie bodu č. 6:    4 poslanci (Ing. I.Humecký, D.Zverbík, J.Režný, J.Bečár) 
     Zdržal sa                         :    1 poslanec (J.Mego) 
     Návrh poslankyne Mgr. D. Špačkovej nebol prijatý.  
 
     Následne poslanec J.Mego predložil návrh, aby bod č. 6 bol odstúpený na prerokovanie 
komisii pre výstavbu, územný plán, životné prostredie a havárie. 
Uznesenie č. 62/2010 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva s tým, že  
z rokovania sa vypustí bod č. 6 a odstupuje ho na prerokovanie komisii pre výstavbu, 
územný plán, životné prostredie a havárie. 
za  :  7  (Ing. P.Kútny,   Ing. J.Vasko, Ing. D.Špačková, J.Režný, Ing. D.Blažejová, 
                                J.Mego, J.Bečár)               
proti  :  2  (Ing. I.Humecký, D.Zverbík) 
zdržal sa :  0 
        Termín:  25.  august. 2010 
                   Zodpovedný:  J.Mego       

 
K bodu 3   Kontrola uznesení 
Správu o plnení uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 12. júla 2010  
predniesol starosta obce JUDr. Jozef Kluka a konštatoval, že  

� uznesenia č. 54/2010, 55/2010, 57/2010 sú splnené. 
Uznesenie č.  63/2010 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu starostu obce o plnení uznesení 
z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 
K bodu 4  Správa o činnosti obecnej rady  
Ing. P.Kútny  predniesol správu o činnosti obecnej  rady, ktorá na svojom zasadnutí  dňa 
16.8.2010 prerokovala žiadosti fyzických a právnických osôb, zaoberala sa rozsahom  výkonu 
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funkcie starostu obce na r. 2011-2014, zhodnotila priebeh Kopaničiarskych slávností v Starom 
Hrozenkove a Festivalu dychových hudieb v Drietome, ďalej sa zaoberala postupom prác na 
kanalizácii a listom Slovenskej správy ciest o vydanie záväzného stanoviska k obchvatu obce 
juhozápadným smerom.  
Uznesenie č. 64/2010 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu  o činnosti obecnej rady v medziobdobí 
rokovania obecného zastupiteľstva. 

 
K bodu 5  Pripomienky a podnety občanov  
 

� občan p. Š.Kukučka – prečo odsúvajú bod č. 6) týkajúci sa obchvatu obce na stavebnú 
komisiu, ktorá je iba poradným orgánom obecného zastupiteľstva, čo robili doteraz, 
vec treba doriešiť 

� p. J.Kotek vyčítal poslancom, že sa zbavujú zodpovednosti rozhodnúť vo veci 
obchvatu a zodpovednosť chcú preniesť na občanov, všetci dostali pri voľbách dôveru,  
ďalej uviedol aby si poslanci otvorili oči a uvidia aká je dopravná situácia v obci a ktorý 
šofér bude obchádzať Drietomu cez Trenčín 

� p. M.Páleš – sklamaný hlasovaním poslancov. Určite by mali iný názor, keby bývali pri 
hlavnej ceste ako on, ktorý má vozovku 12,5m od rodinného domu, obchvat 
východným smerom na Trenčín je podľa neho nereálny pre nesúhlas Mesta Trenčín, 
vyčítal niektorým poslancom, že nevravia svojim voličom celú pravdu 

� p. J.Múdry – poslanci sa rozhodli že chcú referendum, prečo meniť názor 
� Ing. I.Špaček – nieviem ako si poslanci predstavujú miestne referendum, keby občania 

schválili východnú variantu smerom na Trenčín ako to budú riešiť, keď väčšina 
dotknutých štátnych orgánov je proti tejto variante, prečo odsúvajú problematiku na 
stavebnú komisiu, keď predsa musí rozhodnúť obecné zastupiteľstvo, prečo prenášajú 
zodpovednosť na iných, ktorí nemajú toľko informácií ako oni 

� Mgr. D.Špačková – kde boli doteraz všetci občania, na zasadnutiach obecného 
zastupiteľstva sa zúčastňovali niekedy iba 3-4 občania 

� p. D.Zverbík odpovedal, že to nie je pravda, pokiaľ sa rozhoduje o územnom pláne 
obce a obchvate obce je zasadačka vždy plná ako teraz 

� p. H.Kotrhová – ako dokážu poslanci presadiť východný variant, keď mesto Trenčín 
s takýmto riešením nesúhlasí a nechce vpustiť osobnú a kyvadlovú dopravu 
z Drietomy do Trenčína 

� Ing. P.Sika – obchvat je potrebný, v referende by mali rozhodnúť všetci občania, 
predniesol otázku či sa obec v budúcnosti nebude rozvíjať západným smerom, 
nachádza sa tam i zdroj pitnej vody 

� starosta obce uviedol že vodný zdroj  - Prameň pod Žľabom sa nachádza 1km od trasy 
obchvatu a  nebude v žiadnom prípade ohrozený  

� Ing. P.Sika -  je záujem zo strany štátu vybudovať obchvat, čo obec spravila  aby bol 
schválený východný variant, ak bude záporné stanovisko životného prostredia na 
západnú variantu, ako sa s týmto problémom vysporiada obec 

� p. J.Režný odpovedal Ing. P.Sikovi, že všetky štátne orgány, ktoré dali vyjadrenia 
a doporučujú juhozápadný variant boli z Vašej vládnej koalície 

� starosta obce prítomným ukázal na mape navrhované trasy východným smerom, ktoré 
dala obec dopracovať. S dvoma variantami, ktoré vyúsťujú do Trenčína zásadne 
nesúhlasí mesto Trenčín. S ďalšou variantou, ktorá prechádza katastrálnym územím 
obce Kostolná-Záriečie,  zásadne nesúhlasí táto susedná obec.  Bez súhlasných 
stanovísk mesta Trenčín a obce Kostolná-Záriečie, sú tieto varianty nepriechodné. 
Obec chce obchvat a preto musí získať na priechodnú variantu súhlas od všetkých 
rozhodujúcich dotknutých štátnych orgánov, organizácií, inštitúcií a samospráv. Ďalej 
uviedol, že juhozápadný variant obchvatu obce je totožný s trasou Rýchlostnej cesty 
R2, ktorá je schválená v Územnom pláne Trenčianskeho samosprávneho kraja. Proti 
vtedajšiemu návrhu  4-prúdovej rýchlostnej cesty nebola podaná žiadna námietka zo 
strany občanov obce Drietoma. 
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� p. J.Capák uviedol, že list ktorý zaslala Slovenská správa ciest, IVSC, Žilina, ohľadom 
vydania záväzného stanoviska k obchvatu obce juhozápadným smerom považuje za 
donucovací voči obecnému zastupiteľstvu. Zatiaľ sú iba štúdie o obchvatoch,  skôr ako 
za 10r. obchvat obce nebude vybudovaný, prítomným ukázal svoj nákres na fotokópii  
mapy, ako by obchvat obce riešil on 

� Ing. P.Sika – pre obec Drietoma nemusia byť záväzné vyjadrenia obecného 
zastupiteľstva Kostolná-Záriečie a predsedu PDP Drietoma o variante obchvatu 

� Ing. I.Humecký upozornil, že v mestách o zásadných otázkach rozhodujú mestské 
zastupiteľstvá a v obciach obecné zastupiteľstvá, ich uznesenia sú záväzné 
k investičným zámerom 

� občan Ľ.Múdry Šebík – obchvat by bol priechodný západným smerom, ak však bude 
rozvoj obce pokračovať týmto smerom, ubehne možno aj 7-8 rokov až dôjde 
k realizácii obchvatu, či sa o tejto problematike rokovalo s TSK, že komunálne voľby 
budú aj v Kostolnej-Záriečí a v Trenčíne – možno zmenia názor 

� Š.Kukučka znova podotkol, aby poslanci rozhodli o obchvate a nezbavovali sa  
zodpovednosti. 

 

K bodu 7  Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na r. 2011-2014 
 

V zmysle novelizácie zákona o obecnom zriadení je povinnosťou obce prijať 
uznesenie o určení rozsahu výkonu funkcie starostu a počtu poslancov obecného 
zastupiteľstva. 
Uznesenie č. 65/2010 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozsah výkonu funkcie starostu obce na r. 2011-2014 
na plný úväzok. 
za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, Ing. D.Špačková, J.Režný,  
                                D. Zverbík, Ing. D.Blažejová, J.Mego, J.Bečár)               
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
 
Uznesenie č. 66/2010 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zloženie obecného zastupiteľstva na r. 2011-2014 
v počte 9 poslancov.  
za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, Ing. D.Špačková, J.Režný,  
                                D. Zverbík, Ing. D.Blažejová, J.Mego, J.Bečár)               
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
 
 

K bodu 8   Žiadosti fyzických a právnických osôb 
 

8.1. žiadosť p. Ľudmily Kútnej, Drietoma č. 453 o riešenie bytovej situácie, jedná sa o byt 
školníka v priestoroch základnej školy, v havarijnom stave je sociálne zariadenie  

Uznesenie č. 67/2010 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rekonštrukciu bytu p. Ľudmile Kútnej, Drietoma č. 
453, z finančných prostriedkov vo výške nájomného za r. 2010. 
za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, Ing. D.Špačková, J.Režný,  
                                D. Zverbík, Ing. D.Blažejová, J.Mego, J.Bečár)               
proti  :  0 
zdržal sa :  0 

 
K bodu 9  Rôzne 
� starosta obce oboznámil prítomných so situáciou týkajúcou sa prestavby polyfunkčného 

domu vo vlastníctve Ing. Š.Škorca.  Ing. J.Šebík neustále upozorňuje na zatekanie 
svojho bytu. Po dohode s pracovníkmi Spoločného stavebného úradu v Trenčín, ktorí 
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zabezpečia vyjadrenia dotknutých orgánov a organizácií, bude možné vydať dodatočné 
stavebné povolenie na horeuvedenú stavbu. 

Uznesenie č. 68/2010 
Obecné zastupiteľstvo súhlasí s vydaním dodatočného stavebného povolenia na 
stavbu „Prestavba mlyna na polyfunkčný dom v obci Drietoma, so zmenou dokončenej 
stavby a zmenou vo využívaní stavby“ pre stavebníka Ing. Štefana Škorca, Karpatská 4, 
Trenčín.  
za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, Ing. D.Špačková, J.Režný,  
                                D. Zverbík, Ing. D.Blažejová, J.Mego, J.Bečár)               
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
 
Uznesenie č. 69/2010 
Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s použitím pozemku obce parcela KN C č. 3336/2 
v k.ú. Drietoma na zriadenie parkoviska a s prechodom stavebníka Ing. Štefana Škorca, 
Karpatská 4, Trenčín, cez uvedenú parcelu. Vchod a parkovisko si musí stavebník 
vybudovať na vlastnom  pozemku.  
za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, Ing. D.Špačková, J.Režný,  
                                D. Zverbík, Ing. D.Blažejová, J.Mego, J.Bečár)               
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
 
� starosta obce – z dôvodu vyhlásenia miestneho referenda (obchvat obce) je potrebné 

zriadiť 5-člennú komisiu na prípravu referenda. Ďalej uviedol, že obec pripraví smernicu 
na vykonanie miestneho referenda, aby referendum prebehlo v stanovenom čase bez 
problémov.  

Uznesenie č. 70/2010 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 5-člennú komisiu na prípravu miestneho referenda 
(obchvat obce). Jej členovia budú určení losovaním zo všetkých poslancov na 
zasadnutí komisie pre výstavbu, územný plán, životné prostredie a havárie dňa 25. 
augusta 2010. 
za  :  6   (Ing. P.Kútny, Ing. J.Vasko, Ing. D.Špačková, J.Režný, Ing. D.Blažejová,  
                                J.Bečár) 
proti  :  0 
zdržali sa :  3  (Ing. I.Humecký, D.Zverbík, J.Mego) 
                                        

� v dňoch 16., 17. a 18. júla uskutočnil sa 50. ročník Kopaničiarskych slávností v Starom 
Hrozenkove organizovaný obcou Drietoma a Starý Hrozenkov, pri tejto príležitosti bola 
vydaná brožúra, pamätné plakety, zhotovené tričká s logom, uskutočnilo sa spoločné 
stretnutie občanov v zrekonštruovanom areáli, priaznivé ohlasy – starosta obce 
prečítal ďakovný list riaditeľa Imperator s.r.o. Drietoma  

� dňa 7. augusta uskutočnil sa 12. ročník Drietomského festivalu dychových hudieb 
� 14. augusta sa uskutočnil festival rockových hudieb v areáli futbalového ihriska 
� dňa 28. augusta na futbalovom ihrisku uskutoční sa rozlúčka s letom spojená s vatrou 

SNP a tanečnou zábavou 
� kosia sa verejné priestranstvá, cintoríny 
� vykonávajú sa práce na novom oplotení cintorína 
� pokračuje rekonštrukcia kaštieľa 
� zhotovil sa železobetónový priepust na miestnej komunikácii Chríby 
� dňa 20. augusta bude zber papiera 
� dňa 3. septembra uskutoční sa zber objemového odpadu v priestoroch pri Hasičskej 

zbrojnici (pneumatiky, lepenky, nábytok, PVC, keramika, gumy, železo, postele, 
matrace, šatstvo, látky) 

� bol vypracovaný návrh na vyhlásenie výberového konania stavba – Kanalizácia 
splašková a zaslaný na Ministerstvo pôdohospodárstva a životného prostredia 
Slovenskej republiky k odsúhlaseniu 
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Uznesenie č.  71/2010 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o prácach a aktivitách v obci. 
 
  

K bodu 10  Diskusia 
� Mgr. D.Špačková – požadovala zabezpečiť vývoz skla 
� starosta obce informoval, že obec má objednané ďalšie kontajnery na vývoz plastov, 

skla a papiera 
� Ing. J. Vasko  – ako dopadol projekt „Mikroregión bielokarpatsko-trenčiansky 

kompostuje“, starosta v odpovedi uviedol, že náš projekt splnil všetky výberové kritériá, 
no i napriek tomu  nebol vybraný na realizáciu, týka sa to obcí Drietoma, Kostolná-
Záriečie, Adamovské Kochanovce, Melčice-Lieskové, Štvrtok a Ivanovce.  

 
 

K bodu  11   Návrh uznesenia 
 Poslankyňa Mgr. D.Špačková predniesla návrh uznesenia z rokovania obecného 
zastupiteľstva, ktoré bolo  schválené nasledovne: 
 

za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, Ing. D.Špačková, J.Režný,  
                                D. Zverbík, Ing. D.Blažejová, J.Mego, J.Bečár)               
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
 
 

K bodu  12   Záver 
Po odhlasovaní uznesení starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil 
zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
              

 
 
 
 
 
      JUDr. Jozef Kluka 

starosta obce 
 
 
 

 
Overovatelia: 
 
 

Dušan Zverbík                   ........................................               

    
Jozef Bečár                       ......................................... 
 
 

 
 
 
 
 


